
 

Akademický senát UK FTVS 
 

     

 Č.j.: AS-07/2016 

 

Zápis z řádného zasedání ze dne 21. 06. 2016 v 13.00 hod 

 
Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 

Komora akademických pracovníků (a): Heller, Kaplan, Zahálka, Hojka, Hráský, Coufalová, 

Panská, Jelen, Novotná, Pokorná, Jebavý, Malá, Dvorský, Harbichová 

Studentská komora (s): Pecinová, Omcirk, Ižovská, Anděrová, Bujnovský 

Omluveni: Pokorná (a), Brtník (s) 

Nepřítomní: / 

Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Dovalil 

 

 

1. Projednání a schválení programu zasedání  

Na úvod seznámil předseda AS UK FTVS Heller s programem zasedání. 

Hlasování o programu zasedání 21. 6. 2016: (19-0-0) (pro-proti-zdržel se). 

Usnesení 01/06/2016: AS UK FTVS schválil program zasedání 21. 6. 2016. 

 

2. Projednání a schválení zápisu z řádného zasedání dne 17. 5. 2016 a z mimořádného 

zasedání dne 31. 5. 2016 

Předseda Heller seznámil senátory s návrhem zápisu z řádného zasedání dne 17. 5. 2016 a z 

mimořádného zasedání dne 31. 5. 2016.  

Hlasování o zápisu z řádného zasedání dne 17. 5. 2016: (19-0-0). 

Usnesení 02/06/2016: AS UK FTVS schválil zápis z řádného zasedání dne 17. 5. 2016. 

 

Hlasování o zápisu z mimořádného zasedání dne 31. 5. 2016: (17-0-0) 

Usnesení 03/06/2016: AS UK FTVS schválil zápis z mimořádného zasedání dne 31. 5. 

2016. 

 

3. Vystoupení vedení fakulty 

Děkanka informovala o řešení komplikací u přijímacích zkoušek do DS, probíhají jednání 

ohledně nového vysokoškolského zákona, byly schváleny přípravy projektů Progres a 

Primus. Dále děkanka informovala o probíhajících promocích. Byla podepsána smlouva o 

spolupráci s Přírodovědeckou fakultou v přípravě oboru tělesná výchova a geologie. Uvedla, 



že časopisy Česká kinantropologie, TVSM i Acta Kinanthropologica se dostávají na lepší 

úroveň.  Děkanka informovala o vítězství štafety UK FTVS v závodu štafet. Od 27. 6. 2016 

budou v Pardubicích probíhat České akademické hry. Po dohodě byly zaslány dvě žádosti 

na paní kvestorku, jedna se týká nezapočítané plochy při sestavování rozpočtu (máme 

celkem 43 tis. m2, započítáno nám ale bylo pouze 35 tis. m2). Druhá žádost se týká 

informace na koho se obrátit při výhradách k sestavování rozpočtu na rok 2017. O změnách 

úvazků na jednotlivých pracovištích se diskutuje s odborovými organizacemi. Celkově 

došlo prozatím k úspoře 13,5 úvazku. U katedry sportů v přírodě došlo ke změně vědoucího 

katedry, kdy dr. Bílý požádal k uvolnění z této pozice, přičemž navrhnul, aby jeho 

nástupcem byl dr. Vomáčko, který skončil jako druhý při výběrovém řízení. Dr. Vomáčko 

byl tedy pověřen vedením katedry. Příjem z doplňkové činnosti je vyšší než loni, také u 

CŽV vypadá situace nadějně. Rekonstrukce bloku E je ve fázi vyklízení, celá rekonstrukce 

by měla proběhnout do konce srpna 2016. Rektorátem byla stanovena pracovní skupina pro 

plánování a přípravu Kampusu na Veleslavíně, která by měla připravovat podklady ohledně 

jeho výstavby rektorovi. Knihovna UK FTVS by se měla sestěhovat do jedněch prostor a 

mělo by dojít k digitalizaci a setřídění materiálů. Na fakultě bude nová informační místnost 

pro zahraniční studenty. Logo fakulty se může používat zatím to stávající. 

Senátor Kaplan vznesl dotaz ohledně složení pracovní skupiny k výstavbě sportovního 

kampusu UK FTVS. Dotaz směřoval na člena komise pana Nechutného a zda-li se jedná o 

jméno, které bylo v médiích zmiňováno v souvislosti se zápůjčkou přístrojů MV ČR a 

následně Kinmedice s.r.o. Děkanka uvedla, že toto složení navrhl RUK. Proběhla diskuse 

ohledně zapůjčení přístrojů, které skončily v Kinmedica s.r.o. prof. Koláře. Senátor Jelen se 

zeptal na limity na katedry, děkanka uvedla, že to jsou pouze neinvestiční peníze. Senátor 

Zahálka se zeptal na obhajobu p. Seidla, který odevzdal svojí disertační práci, zadal jí do 

SISu, na práci přišly dva posudky, z čehož byl jeden záporný a studentovi byla dána 

možnost vybrat, zda chce třetí posudek nebo práci opraví. Student práci upravil a podal opět 

žádost o obhajobu. Na SISu byla práce vyměněna. Doc. Zahálka tento postup rozporoval a 

zeptal se na postup řešení při tomto porušení studijních pravidel. Doc. Jelen se podivil nad 

tím, že proděkan pro vědecké záležitosti neodpověděl na oficiálně podaný dopis. Doc. 

Heller se vyjádřil, že je spousta oblastí, které nejsou předpisově regulovány. Uvedl, že 

oborové radě Kinantropologie se dostane až výsledný produkt a neví, jak probíhá ten proces. 

Senátor Hojka uvedl, že v předpisech není žádný předpis, jak zadávat disertační práci do 

SISu. Proběhla diskuse ohledně tohoto případů opravy disertační práce. Děkanka uvedla, že 

se pracuje na odbourání a regulování některých „zvyků“ na fakultě. Doc. Heller uvedl, že 



doktorské studium se bude řídit novým vysokoškolským zákonem, čímž dojde k úpravě 

diskutovaných problémů. Senátorka Malá se zeptala na místnost pro zahraniční studenty. 

Děkanka uvedla, že bude součástí studijního oddělení. Senátor Jelen se zeptal na redukce 

financí na katedrách zmiňované v návrhu zápisu z kolegia děkanky. Děkanka uvedla, že 

výpovědi se budou řešit s právním oddělením a se zástupci odborových organizací, jak 

plyne z Kolektivní smlouvy. Senátor Thiel se zeptal, jak předejít situacím v případě úpravy 

disertační práce po odevzdání. Doc. Heller uvedl, že v řízení doktorského studia jsou dva 

různé přístupy, jeden volný a jeden se striktně stanovenými požadavky.  

 

4. Projednání a schválení návrhu Organizačního řádu UK FTVS 

Předseda legislativní komise Kaplan přiblížil zápis ze zasedání legislativní komise AS UK 

FTVS.  

Hlasování o pozměňovacím návrhu z legislativní komise – zahrnout do Statutu UK FTVS o 

jakou přílohu se jedná (viz. Zápis z legislativní komise AS UK FTVS): (18-0-0) 

Hlasování o pozměňovacím návrhu z legislativní komise - v bodu 2.5. doplnit „po 

projednání a vyslovení souhlasu AS FTVS“ (viz. Zápis z legislativní komise AS UK FTVS): 

(18-0-0) 

Hlasování o návrhu Organizačního řádu UK FTVS s uvedenými dvěma pozměňovacími 

návrhy: (16-1-1) 

 

Usnesení 04/06/2016: AS UK FTVS schválil návrh organizačního řádu se dvěma 

pozměňovacími návrhy (viz. Zápis z legislativní komise AS UK FTVS). 

 

5. Stav a strategie rozvoje IT na UK FTVS 

Vedoucí Centra informatiky Ing. Ondřej Dovalil formou prezentace přiblížil současný stav 

IT technologií na fakultě a návrh řešení. Senátor Zahálka namítl, že se v plánu nevychází 

z potřeb fakulty. Zeptal se na potřebu vytvoření domény. Dále se doc. Zahálka zeptal na 

finanční nároky na přechod na Windows 10. Proběhla diskuse ohledně požadavků IT 

oddělení. Senátorka Novotná se zeptala na bezplatný přechod na Windows 10, senátorka 

Coufalová na fakultní mailovou schránku, senátor Bujnovský na rozšíření wifi na blok C a 

senátor Jebavý se zeptal na fungování počítačů v učebnách. Předseda Heller se dotázal na 

situaci s podaným grantem. Ten je podáno přes proděkana Petra. Proběhla diskuse ohledně 

IT technologií na FTVS 

 



6. Projednání zastupování AS UK FTVS v době letních prázdnin 

Předseda Heller zmínil potřebu zjednat zastupování AS UK FTVS pro nezbytné úkoly 

v době letních prázdnin. 

Hlasování o pověření předsednictva AS UK FTVS zastupováním akademického senátu UK 

FTVS (19-0-0). 

 

Usnesení 05/06/2014: AS UK FTVS zplnomocňuje předsednictvo zastupováním AS UK 

FTVS v době letních prázdnin. 

 

7. Různé 

Senátorka Harbichová zmínila, že komunikace na fakultě poněkud nefunguje, řeší nefunkční 

telefon v kanceláři a taktéž zmínila komunikaci ohledně parkování nebo předání informace 

o uzavření pokladny. Dále se diskutovaly přístupy na karty na koleje. Senátor Jelen zmínil, 

že by bylo třeba také hodnotit práci sekretariátů. Děkanka uvedla, že toto je na vedoucích 

kateder. Závěrem předseda Heller zmínil, že příští zasedání bude 20. 9. 2016 a popřál 

přítomným pohodové letní měsíce. 

 

 

Zapsala: Coufalová 

 Za AS UK FTVS 

 předseda doc. MUDr. Jan Heller, CSc. 

 

Na vědomí:  doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

        Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 


